
     Johtokunta  7/2023 pöytäkirja 
Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n johtokunnan kokous 
 
Aika  20.6.2023 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Paikalla Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta), liittyi kokoukseen myöhässä 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Johanna Korpi (JK, jalostusvaliokunta) 
Pipsa Wagner (PW, nuorisovaliokunta), liittyi kokoukseen myöhässä 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Nicola Bergman (NB, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Marika Moring (varajäsen), liittyi kokoukseen myöhässä 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri) 
Pia Ralli (PiR, maajoukkuekoordinaattori, ei äänestysoikeutta) 
 
 

Poissa  Julia Wejberg (JW, urheiluvaliokunta) 
 
  
ASIAT 
1§ Kokouksen avaus  

● SU avasi kokouksen klo 20.06 
2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

● Kokous on päätösvaltainen 
3§ Esityslistan hyväksyminen 

● Esityslista hyväksyttiin 
4§ Edellisen kokouksen pöytäkirja 

• Kokouksen 6/2023 pöytäkirja hyväksytään FB-ryhmässä 
5§ Talousasiat 

5.1. Taloustilanne 
● Päätili: tilin saldo katsotaan seuraavassa kokouksessa, koska rahastonhoitaja ei ollut ehtinyt 

katsoa saldoa ennen kokousta.  
● Baanatili on lakkautettu ja yhdistetty päätiliin. Päätös sen lakkauttamisesta tehtiin johtokunnan 

FB-ryhmässä 1.6.2023 
5.2. PM talousasiat 

● budjettitoteuman tilanne, ei valmis  
o Ahvenanmaan maakunta-avustuksen loppumaksun päätös ei ole vielä tullut 
o SU: tarkoitus on pitää PM-päätöskokous, jossa käsitellään myös TN:n palkkion toinen osa. 

5.3. Km-korvaukset tapahtumissa. Asia jätettiin pöydälle kokouksessa. 
5.4. Päätös: Maajoukkuejohtajien päivärahat maksetaan ennen mm-kisamatkoja. Tämä edellyttää kuitenkin 
sitä, että maajoukkuejohtajasopimukset ovat allekirjoitettu, ja että maajoukkuejohtajat lähettävät laskut 
viimeistään 12.7.2023 tai heti sopimusten allekirjoitusten jälkeen. Maksu maajoukkuejohtajille tapahtuu 
kuitenkin vasta juuri ennen MM-kisoja 1.8.2023.  
5.5. Budjettivalmistelut 2024 

• SU kehottaa valiokuntia valmistelemaan budjetit hyvissä ajoin 
• sama budjettipohja kaikille, jotta budjettien yhdistäminen on helpompaa 
• budjetteihin tulee kirjata tarkalleen, mistä kaikista kuluista mikäkin asia/tapahtuma koostuu, 

pelkkä kokonaissumma ei riitä 
• budjeteissa tulee ottaa huomioon myös tänä vuonna esille tulleet yllättävät kulut 
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6§ Jalostusvaliokunta 

• Jalostusnäyttely pidettiin Orimattilassa 18.-19.5.2023  
• näyttely onnistui erittäin hyvin 
• tuloslaskelma ei vielä kokonaan valmis 

• Jalostusvaliokunta kaipaa lisää jäseniä 
7§ Koulutusvaliokunta 

• Uudet feif- ohjaajat: Hanna Hirvonen, Rauha Hirvonen ja Miia Lönnberg.  
• Uusia jäsentalleja 2 kpl: Tupasvillan issikkatila ja islanninhevostalli Glymur.  
• Kurssimuotoisen Feif- 1 uusinnat on nyt tehty ja ensimmäisestä kurssimuotoisesta koulutuksesta on nyt 

läpäissyt näytöt kymmenestä kurssilaisesta yhdeksän. Seuraava uusintamahdollisuus on vuoden 2024 
puolella. 

• Johanna Elgholm pitää Nuorten hevosten koulutus -peruskurssin 12-13.9. (valmistava päivä 11.9.) 
• ei uutta kerrottavaa. 

 
8§ PR-valiokunta  

● SM 2023 (yhdessä UV:n kanssa): Kisajohtaja on Tanja Ufer 
o TT hoitaa sponsorihankintaa 
o TN on vastuussa VIP-teltasta ja -henkilöistä 

● VIP-vieraille on lähetetty kutsut 
● telttaan myydään myös VIP-lippuja yleisölle 

o Ypäjältä on tilat varattu 
o Haven striimaa kisat 
o budjetti toistaiseksi miinuksella 

● HIHS 2023  
o La aamulla lyhyt näytös lasten matineassa  
o La illalla 15 min klinikka  
o sponsoroi kesän SM-kisoja 
o SIHY:n jäsenille tulossa jäsenkampanja 

● 19.5.2023 johtokunta päätti perua osallistumisen Hevoset Bastionissa -tapahtumaan 

9§ Nuorisovaliokunta 
● Youth camp 14.-17.7.2023 

○ osallistujia 44 henkilöä 11 eri maasta, lisäksi FEIF/Gundula ja 5 ohjaajaa Suomesta.  
○ Ohjelmat on lähes valmiita, myös Hevosopiston suunnalta, vielä mietitään lentokenttäkuljetuksia 

kun osa tulee aikaisemmin ja osa myöhemmin. 
○ Leiripaidat saatu sponsorointina TopReiterilta, vielä painatukset Suomessa.  
○ Sponsoreita vielä haussa, joista saisi karkkia, juomia, välipala-aineksia yms. 
○ FEIF on maksanut leirin osallistujamaksut (25 300€) SIHYlle, FEIF peri 1100€ (25€ per osallistuja) 

itselleen, tästä saatiin tieto vasta hetki sitten. 
10§ Urheiluvaliokunta 

● SM 2023 (yhdessä PR:n kanssa): Kisajohtaja on Tanja Ufer 
o 86 ilmoittautunutta ratsukkoa 
o on huomattu, että Ypäjälle rakennetut aidat ovat hiukan liian korkeat. -> Päätös: Mitataan MM-

kisojen aitojen korkeus vertailuksi. Päätetään sen jälkeen mitä tehdään. 
• UV ehdottaa (tarkemmat tiedot tiedostosta, jonka JW jakoi johtokunnan FB-ryhmässä 19.6.23) 

o muutoksia sm-rajoihin  
o UV ehdottaa ryhmäluokkien vaatimustason nostamista vuodelle 2024 
o -> tästä tehdään päätös myöhemmin FB-ryhmässä tai pidetään ylimääräinen kokous ennen SM-

kisoja. Kommentit FB-ryhmään viimeistään sunnuntaina 25.6.2023 
● FEIF-tuomaripalkkiot: ei muutosta tilanteeseen 
● Maajoukkueratsukoiden alustava valintaehdotus (PiR) 
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• Johtokunta kannattaa UV:n alustavaa suunnitelmaa ja ehdotusta, lukuun ottamatta Breeding 

Show -ehdotusta. Breeding show -ehdokasta ei lähetetä SIHY:n rahoilla, koska hevosen pisteet 
ovat jääneet alle 8:n pisteen, mikä on ollut jalostusvaliokunnan raja. Jos ehdokas hevosineen on 
halukas lähtemään MM-kisojen Breeding Show’un omalla kustannuksellaan, hän voi sen tehdä. 
Breeding leader -asiaa käsitellään vielä johtokunnan FB-ryhmässä. 

11§ Muualla päätetyt asiat 
● Ei muualla päätettyjä asioita 

12§ Yhteistyöjärjestöt 
● SRL  
● FEIF 

o FEIF on laittanut eri maiden jäsenliitoille kysymyksen MM-kisojen 2027 
järjestämishalukkuudesta. SIHY ei lähetä hakemusta. 

● ESRA 
● NIHC 

o SU on laittanut NIHC:lle viestin englanninkielisistä GK-säännöistä, joiden pitäisi olla nyt 
käsittelyssä. 

13§ Muut esille tulevat asiat  
13.1. Jäsenistön viestit 

o Ei erityisiä kysymyksiä 
13.2. SIHY-risteily: tilanne (SU ja TN) 

• FB-ryhmässä päätettiin ottaa vaihtoehto 2 eli Turun risteily 27.-28.10.2023 Baltic Princess 
• maks. 50 hlöä 
• mainos risteilystä seuraavaan Islanninhevonen-lehteen 

13.3. Varaston vaihto: ei uutta kerrottavaa. 
13.4. Kysely jäsenistölle ja islanninhevosystäville 2023 (TN ja MM): ei uusia kysymystoiveita, joten kysely 
tehdään nykyisen pohjalta. Kysely laitetaan ulos SM-kisojen jälkeen. Mainos kyselystä Islanninhevonen-
lehteen. Kysely tehdään Google Formsilla. 
13.5. Sosiaalinen toimintalupa -työryhmä (SU): ei uutta tietoa 

14§ Seuraava kokous 
● SIHY johtokunta 8/2023 la 8.7.2023 (SM-kisojen päätöspäivän edeltävänä iltana erikseen 

ilmoitettavana kellonaikana), kokouksessa käsitellään maajoukkuevalinnat 
● SIHY johtokunta 9/2023 ti 18.7.2023 Google Meet 

15§ Kokouksen päättäminen 
• SU päätti kokouksen klo 21.53 

 
 
 
 

 


